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ZIMA
Zima je obdobie kalendárneho roka, ktoré sa zvyčajne spája s nižšími teplotami,

snehom a ľadom. V niektorých oblastiach prináša zimné obdobie aj krásne scenérie

pokryté snehom, ktoré vytvárajú malebnú krajinu.

VIANOCE A SILVESTER

Vianoce a Silvester sú neodmysliteľnou súčasťou zimného obdobia a

prinášajú ľuďom na celom svete množstvo osláv, tradícií a radosti.

Vianoce sa oslavujú 24. decembra a je to tradičný kresťanský sviatok

oslavujúci narodenie Ježiša Krista.

Silvester sa oslavuje 31. januára a je to posledný deň v roku, keď ľudia

oslavujú príchod nového roka ohňostrojom a veselosťou.





1. Ako ste sa stali zástupkyňou?

Vďaka dôvere pani riaditeľky vo mňa a v moju

doterajšiu prácu, na základe ktorej ma vymenovala

za svoju zástupkyňu. Pre mňa to znamená neustále

sa vzdelávať, pracovať na sebe a zbierať nové

skúsenosti s prácou so žiakmi, rodičmi,

pedagogickými i nepedagogickými zamestnancami.

2. Ako ste spokojná s Vašou terajšou deviatou triedou?

Som rada, že vás mám. A vy už viete, že spokojná som najmä vtedy,

keď sme k sebe za každých okolností úprimní, či už v dobrom, alebo

v zlom. Sme jeden tím, v ktorom sme každý jeden pre druhého dôležitý

a všetci držíme za jeden povraz. Aj keď sa občas povraz natrhne, vždy

sa ho snažíme spolu opraviť, poučiť sa z chýb a ideme ďalej. Takisto

som rada, že nám to zatiaľ funguje bez zvýšeného hlasu, kriku

a zbytočných výhovoriek. Vy už aj po krátkej dobe viete,  ktorý

z mojich pohľadov čo znamená…¹             

ROZHOVOR S P.UČ. 
ĎURINOVOU



4. Čo Vás drží na našej škole?

Žiaci našej školy, a samozrejme, hlavne moja trieda – teda vy,

moji deviataci. Vaša energia, nápaditosť, povzbudenia

a pozitívne slová, ktorými ma obklopujete vždy, keď som

s Vami… Nedá sa nemať dobrú náladu, keď vojdem do triedy

a vidím úprimnú radosť vo Vašich očiach a počujem slová -

,,Pani učiteľka, tak ste nám chýbali. <

3. Aké boli Vaše prvé dojmy z našej školy a páči sa Vám tu?

Prvé dojmy? y  Ako prvé si pamätám, že som dostala za

úlohu odučiť hodinu slovenského jazyka v triede, ktorá bola

považovaná za ,,najhoršiu triedu= na škole. Sranda však bola,

že ja som z nich taký dojem nemala. Áno, niektorí sa snažili

predvádzať sa, ale pri riešení úloh zo slovenčiny sa potom

pozabudli a začali bez problémov spolupracovať. A áno, práca

na tejto našej škole ma baví, aj keď to nie je vždy jednoduché.



ROZHOVOR S P.UČ
LOVÁSOM

 1. Ako sa Vám páči byť triednim učiteľom?

 Pred pozíciou triedneho učiteľa som mal celý minulý šk. rok rešpekt. Nevedel

som si veľmi predstaviť samého seba v pozícii triedneho učiteľa. Hneď od

začiatku mi v tom pomáhala p. zástupkyňa Ďurinová, ktorá mi vďaka svojim

radám pomohla a aj naďalej pomáha zvládať povinnosti triedneho učiteľa. Čo sa

týka piatakov, dovolím si povedať, že sme si pomerne rýchlo na seba zvykli – to

som naozaj rád.

   Je to pre mňa veľká zodpovednosť, jedna vec je žiakov učiť a druhá, o dosť

náročnejšia, je byť pre triedu dobrým a zodpovedným triednym učiteľom. Tým,

že je to moja prvá triedna, ktorej som triedny učiteľ, mám stále veľký rešpekt.

No som rád, že ním môžem byť.

2. Akým záľubám sa venujete počas  Vášho voľného času? 

Vo svojom voľnom čase sa rád venujem športom – futbalu, florbalu, behaniu, ale aj

bojovým umeniam. Taktiež sa rád venujem hudbe – okrem počúvania hrám aj na

gitare. Čo však veľa ľudí nevie, som knihomoľ schopný prečítať celú knihu za jeden

deň (môj rekord je 274 strán).

A najnovšie som sa po rokoch vrátil ku skautingu, ktorý nepovažujem len za aktivitu,

ale za spôsob života. Preto som sa rozhodol v Hornej Kráľovej obnoviť skautský

oddiel.



3. Motto dňa/života?

 Moje osobné motto, ktoré si stále opakujem, je od rímskeho stoika Lucia

Annaea Seneca:,„Nemôžeme ovplyvniť to, čo sa deje okolo nás, no môžeme

ovplyvniť to, ako na tieto udalosti budeme reagovať“

4. Ako si pamätáte túto školu ako žiak?   

Keď som bol žiakom, tak som sa stále tešil na prázdniny. S mojimi spolužiakmi sme

nemali práve ukážkové správanie, vďaka čomu sme zažili zážitky rôzneho druhu –

a pani učiteľka Benčíková, ktorá bola moja triedna to - zažívala spolu s nami.

Každopádne sme však nemali toľko možností ako majú žiaci na našej škole dnes,

preto ak by som bol znovu žiakom, tešil by som sa do školy.

5. Čo Vás motivovalo stať sa pedagógom?           

 Pôvodne som chcel študovať trestné právo a stať sa prokurátorom, prihlášku na

univerzitu so štúdiom učiteľstva som mal len ako poistku, ak by som sa náhodou nedostal

na právo – na ktoré som sa nakoniec dostal.                                      

Napriek tomu som sa však rozhodol pre učiteľstvo, v tom čase aj kvôli jednoduchšiemu

dochádzaniu do školy a s možnosťou väčšieho voľného času. Láska k histórii ma však drží

nonstop od mala a štúdium histórie, ale aj občianskej, bolo veľmi zaujímavé a plné

zážitkov, no až do bakalárskeho ročníka som ani len nemyslel nato, že by som chcel byť

učiteľom.

Až prax v magisterskom ročníku ma utvrdila v tom, že učiteľstvo je to, čo mi naozaj ide

a aj ma toto povolanie napĺňa. Zatiaľ som nemal ani jediný deň, kedy by som nechcel

prísť do školy. x



ČO SA DIALO
Majstrovstvá okresu v stolnom tenise

Dňa 16.11. 2023 sa výber našich žiakov zúčastnil Majstrovstiev okresu v stolnom

tenise, ktoré sa konali v obci Neded. Napriek vysokej účasti – 11 školských

tímov - sa našim žiakom podarilo obsadiť štvrté miesto.

Burza stredných škôl

Mikuláš



Šaliansky Maťko - školské kolo

Futbalový zápas

Žiaci 2. - 7. ročníka sa i tento rok zúčastnili školského kola recitačnej súťaže

Šaliansky Maťko. Žiaci súťažili v troch kategóriách, víťazkou prvej kategórie sa

stala Karolína Kokeš (3. ročník), víťazkou druhej kategórie Barbora Kokešová

(5. ročník) a víťazkou tretej kategórie Kristína Bernáthová (7. ročník).

Dňa 16. januára 2024 si mladší žiaci našej

školy zmerali sily vo vzájomnom futbalovom

zápase. Chlapci i dievčatá zo štvrtého ročníka

si vybojovali víťazstvo. Nedali sa zahanbiť ani

tretiaci, ktorí v prvom polčase udržali

nerozhodný stav.



Karneval

Lyžiarsky výcvik
e

a

á



Okresné kolo Šalianskeho Maťka

Dňa 21.2.2024 sa uskutočnilo Okresné kolo recitačnej súťaže Šaliansky Maťko a

krásne 3. miesto získala žiačka V. triedy - Barbora Kokešová.

iBobor
V dňoch 6. 11. – 10. 11. 2023 sa niektorí žiaci našej školy zapojili do tejto vedomostnej

súťaže iBobor. Úspešnými riešiteľmi sa stali:

Kategória Drobec (2. – 3. roč.): Mia Mészárošová 3. roč. (56 bodov)

 Karolína Kokeš 3. roč. (52 bodov)

Kategória Bobrík (4. – 5. roč.): Adam Benčík 4. roč. (96 bodov)

Jasmína Bernáthová 5. roč. (84 bodov)

Andrej Bočák 5. roč. (68 bodov)

Slavomír Zeleňák 5. roč. (64 bodov)

Barbora Kokešová 5. roč. (60 bodov)

Adrián Šoka 5. roč. (60 bodov)

Nina Lovásová 4. roč. (60 bodov)



NA NAŠEJ ŠKOLE 2
Na našej škole 2.2 2024 sa

uskutočnila fašiangová akcia

,,KARNEVAL". Prvé dve

vyučovacie hodiny sme sa

učili, potom sme sa prezliekli

do kostýmov a začala sa

zábava. 

Chodili sme v kruhu

a postupne sme sa

predstavovali porote. Neskôr

nás čakalo vyhodnotenie

a potom nás čakala súťaž

v jedení šišiek. 



LYŽIARSKY VÝCVIK
Pondelok 12.2. 2024

Dnes je ten deň, na ktorý sa celý ôsmy a deviaty ročník veľmi tešil, lyžiarsky.

O 8:00 hod. sme odchádzali autobusom priamo do Drozdova (SKI centrum

Drozdovo) kde sa to celé začalo. Cestou tam bola v autobuse zábava. Postarala

sa o to DJ-ka Danka, ktorá púšťala pesničky. Keď sme dorazili, privítal nás

prijemný personál. Postupne sme si každý z autobusu vybrali kufre, lyže, lyžiarky

atď. Lyže sme si odložili do skladu, ktorý bol pri svahu a odobrali sme sa aj

s našimi kuframi hore do izieb. Boli sme v hotelovej časti, kde sme sa po

skupinkách rozdelili aj s pani učiteľkou Ďurinovou a pani učiteľkou Benčíkovou

do siedmich izieb. Mali sme aj pani zdravotníčku Sylviku, ktorá mala sama izbu.

Chalani boli, samozrejme, blízko pri pani učiteľkách a my baby sme boli na

opačnej strane chodby. 

Nečakali sme, že sa pôjdeme lyžovať, keďže svah bol vo všelijakom stave, no nakoniec sme

predsa len išli. Ako prvé sme si dali rozcvičku (veľmi otravné, ale zároveň aj veľmi

potrebné). Rozdelili sme sa na dve skupiny: lyžiari, o ktorých sa postarala p. uč. Ďurinová

a nelyžiari, ktorých si zobrala pod svoje ochranné krídla p. uč. Benčíková.  Bola tam s nami aj

ďalšia škola - ZŠ MT Abrahám.



Lyžovali sme síce na malom kopčeku, ale lepšie ako nič. I keď s Abrahámom

sme to mali komplikovanejšie, keďže sa nám neustále plietli do cesty. Zatiaľ,

čo sa lyžiari lyžovali na kopčeku, nelyžiari boli dole s p. uč. Benčíkovou

a inštruktorkou Lenkou, no neskôr sa aj oni vydali na kopček. Po lyžovaní sme

išli späť na penzión, kde nás už čakal obed. Mali sme rezeň so zemiakmi

a nejakým listom. 

Po obede sme sa znova vybrali na svah, kde sa nelyžiari učili a lyžiari zdokonaľovali.

Lyžovali sme sa do štvrtej a potom sme išli späť na penzión. Večera bola až o šiestej,

takže sme mali čas osprchovaťsa a oddýchnuť si. Na večeru sme mali špagety

s kečupom a syrom. Keď sme sa najedli, vybrali sme sa do našich izieb, kde sme

strávili čas až do večierky, ktorá bola o desiatej večer. Keď odbila táto hodina, museli

sme odovzdať telefóny a ísť spať(samozrejme, že sme hneď nezaspali).



Utorok 13.2. 2024

 

Tak a prvá noc bola za nami. Naraňajkovali sme sa a išli sme na svah. Opäť tam

bol Abrahám. Dnes sme išli na veľký svah, teda iba lyžiari tam išli. Nelyžiari

zatiaľ trénovali dole. Išli sme až nad jedličku! Trénovali sme si oblúčiky a p. uč.

Ďurinová si všetko natáčala. Po lyžovaní sme išli na obed. Keď sme sa najedli,

išli sme opäť na svah. Všetkých nás už boleli nohy a boli sme unavení, takže keď

sme prišli na izby, všetci sme oddychovali. 

Po večeri sme mali aktivity. Rozdelili sme sa do skupín a hrali sme hru ruky,

nohy, hlava (alebo také niečo). Hra spočívala v tom, že pani učiteľky povedali

určitý počet rúk, hláv a tak ďalej, ktorý sa mal dotýkať zeme. Potom sme hrali

ďalšiu hru, kde sme boli opäť v skupinách a museli sme utvoriť určité slová

vlastnými telami. Po aktivitách sme znovu boli na svojich izbách a navzájom sme

sa navštevovali. Bola to zábava. Takmer každá izba si púšťala pesničky a užívali

sme si čas spolu. My, deviataci, sme spravili zopár fotiek na pamiatku. Niektoré

sa podarili, iné až tak nie. Po desiatej sme sa všetci uložili do postele a išli sme

spať.



Streda 14.3. 2024

A je to tu. Valentín! Dnes sme sa lyžovali len doobeda a poobede sme mali tzv.

rest. Pamätáte sa na Abrahám, však?   Zo začiatku sme ich nemuseli, no potom

sme si tam našli zopár kamarátov a chalani si vypýtali instagramy od dievčat,

haha. Ale to, že sme s niektorými vychádzali nemení nič na tom, že vždy, keď

sme išli okolo nich, spievali sme si pesničku otec Abrahám sedem synov mal...

Dokonca raz, keď sme išli nad jedličku, stálo ich tam presne sedem. Haha. 

Taktiež sme nemuseli, keď boli s nami na svahu. Predsa len kvôli blatu sme mali

obmedzený priestor (niektorých ani blato nezastavilo). Dnes sa lyžovali tiež iba

doobeda a poobede mali rest. My sme išli na prechádzku a obdivovali sme

krásne chalúpky. Našu prechádzku ukončilo umelo vytvorené jazierko alebo čo

to bolo, z ktorého SKI Drozdovo čerpalo vodu na umelé zasnežovanie. Po večeri

sme mali kvíz a robili sme si navzájom valentínky. Na izbách sme hrali rôzne hry. 



Štvrtok 15. 2. 2024

Dnes poobede  nás čakal slalom. Pri raňajkách Lejka B rozdala valentínky aj

inštruktorom Lenke a Boriskovi. Taktiež dala jednu Marekovi, ktorý bol vždy

vtipný a pomáhal nám s pomou. Doobeda sme trénovali a poobede sme išli na

to. Týmto dňom sme všetci prekonali samých seba a vybrali sa na najvyšší

dostupný kopec. Pani učiteľky boli hrdé. Na obed sme mali výbornú sviečkovú.

Poobede sme všetci slalom úspešne absolvovali a naše baby si stihli spraviť

fotky v kuklách, ktoré vlastnoručne spravila Laurika. Na večeru sme mali

vytúžené palacinky.  Po večeri sme mali vyhodnotenie slalomu, rôznych aktivít,

plus niektorí z nás dostali zopár netradičných diplomov. Potom sme sa všetci

odobrali na svoje izby, teda na izbu pani učiteliek, kde väčšina hrala hru 5

sekúnd. Niektorí z nás poodchádzali alebo prišli len na čajík. Mimochodom, vždy

ráno sme si dole napúšťali čaj do termosiek, ktorý sme si následne vzali so

sebou na svah. Tento posledný večer bol snáď najlepší z celého lyžiarskeho.

Hrali sme hry, spríjemnili sme si deň s relax masážou,  jednoducho trávili čas

spolu. Pobalili sme sa už pred spaním, keďže ráno sme o deviatej išli na svah

a o desiatej sme už museli mať veci von z izieb. 



Piatok 16.2. 2024

Posledný deň už nastal. Ráno po raňajkách, ktoré boli každý deň výborné, sme si

všetci uložili kufre na chodbu a vybrali sa na svah. Niektorí z nás išli ešte vyššie

ako predtým a iní znova strávili deň pri horúcej čokoláde.  Po lyžovaní sme sa

rozlúčili so svojimi kamarátmi z Abrahámu a vybrali sa prezliecť na penzión. Prvé

sa prezliekli na chodbe dievčatá, no nastala menšia nehoda. Chúďa Danka sa

vymkla v kúpeľni, no nakoniec sa to vyriešilo. Po dievčatách sa prezliekli chalani.

Keď boli všetci prezlečení a pobalení, išli sme na obed. Po obede po nás prišiel

autobus. Cesta autobusom bola ako inak super. Púšťali sme si pesničky a bavili

sme sa. Do školy sme prišli okolo tretej, kde nás už zvítali naši rodičia a pobrali

sme sa domov.

Zo začiatku sme si my - deviataci - mysleli, že to bude s ôsmakmi niečo strašné,

no všetko sa stalo opakom. Naše vzťahy sa nám zlepšili, všetci sme sa naučili

lyžovať a vytvorili sme si kopu nezabudnuteľných zážitkov. Chcela by som

poďakovať celej mojej izbe. Baby, ďakujem za celý týždeň strávený s vami, za

milión zážitkov, či už na svahu, alebo na izbe. Taktiež ďakujem patrí Tamarke,

Romanke a Alex, ktoré nás vrúcne privítali, keď Lejka B. s Laurikou a Viki

pozerali Dunaj. Ďakujem aj chlapcom za zábavu a jedno obrovské ďakujem patrí

aj pani učiteľkám a pani zdravotníčke, ktoré sa o nás starali a nikdy sa nám

neotočili chrbtom.

            Lea Sekerešová



Volám sa Barbi Sárkoziová, mám 15 rokov. Rada tancujem, chodím von

s Lejkou a užívam si čas s kamáratmi. MI-LU-JEM BMW-čka a svetielka.

Zbožňujem Raphaela.  Po základnej škole som si vybrala cestu obchodnej

akadémie alebo kozmetičky. 

O NÁS

Volám sa Lejka Sekerešová, mám 14 rokov. Chodím do gymu do Šale do VIA

SPIRITu a von s Barbi. Počúvam Raphaela, Brassiho a Dollara Prynca. Rada

skladám lego a MI-LU-JEM BMW-čka. Ako strednú školu som si vybrala Nivy

odbor obchodka. Nivy sú cesta!

Volám sa Laurika Pápayová, mám 14 rokov. Od ôsmich rokov chodím na

tanečnú. Rada cvičím a počúvam hudbu. Mám domáce zvieratká. Mám

mačičky, rybičky a mladšiu sestru Stellku. Po základnej škole som si vybrala

cestu späť do škôlky, chcem byť učiteľka. Som nezadaná.

Čaute, som Samanta zo zeleného domu.  Chcem sem len napísať 5 faktov:

    1. Najlepšie jedlo je kartoffel. 

    2. Nepáči sa mi, že v automate nie je nič bezlepkové, ale aj keby tam niečo je, tak za tie

ceny si aj tak nič nekúpim.

    3. Sme z plesnivého chleba (vymazať pamäť).

    4. Na tejto škole je veľa vecí, ktoré by bolo dobre vylepšiť.

    5. Najdôležitejšie sú aj tak vtipné momenty ktoré sa vám zaryjú do pamäte.



POKRAČOVANIE 
NÁŠHO PRÍBEHU

 Do školy sme nastúpili v roku 2015. V prvý deň školy nás privítala pani

riaditeľka Porhajašová. V triede sme sa zoznámili s našou triednou pani

učiteľkou Melicherovou a pani asistentkou Hubinovou, ktoré vtedy tiež začínali

na tejto škole. Do prvého ročníka nás spolu nastúpilo 18. Postupne nás ubúdalo.

 Po dvoch mesiacoch odišla Laurika. Neskôr z našej triedy odišli do špecky

Peťko, Nikolas, Dávid a potom aj Klaudia. Na tejto škole sme sa s pomocou

pani učiteľky Melicherovej naučili písať, čítať a počítať, aj keď to pre nás

nebolo najľahšie. Okrem učenia sme absolvovali rôzne výlety, plavecký kurz a

školu v prírode. Počas prvého stupňa sme si vymýšľali rôzne hry. Napríklad

sme sa hrali na nemocnicu. Vymysleli sme si triedne sviatky, ako napríklad

Klobásovicu, Výročie babičky Aničky. Ale zo všetkého najlepšie boli naše

triedne svadby. Aby sme vám to vysvetlili. Bianka a Samanta mali firmu na

svadby - SBÚ. Svadbu mali Bianka so Samom V., Naty s Braňom a v pláne bola

aj svadba Tukeho a Klaudie. Počas 2. ročníka z našej triedy odišla aj Nina R.,

ktorá prestúpila do Močenku. Prišiel 3. ročník a s ním aj ďalšie povinnosti.

Spoločne sme sa pripravovali na 1. sv. prijímanie. Keď sme boli my na prvom

stupni, tak sme nemali taký dobrý vzťah s deviatakmi ako máme teraz my s

prvákmi. Možno je to aj tým, že boli oveľa vyspelejší ako my. 

 Ako kolektív sme sa držali, aj keď niekedy sme sa hádali. Potom sme sa jedni

na druhých urazili, ale aj tak nám to dlho nevydržalo a opäť sme boli kamoši.

 Pokračovanie v ďalšom vydaní časopisu...





VTIPY

Jazdíš po Arizone, nikde nič

len stále rovno a zrazu sa ti

ozve GPS: ,,To je ale nuda,

radšej si zaspievajme!"

Chlapík leží v nemocnici. Vtom príde za ním pán a pýta

sa ho:

- Koľko vážite a meriate?

- Vážim 82 kg a meriam 182 cm, pán doktor.

- Ja nie som lekár, ja som truhlár.

Prečo psi brešú na autá? Lebo ich zlostí, že musia

behať po svojich.

Učiteľ sa pýta detí:

- Všetky huby, ktoré

rastú v lese sa môžu

jesť?

Janko odpovedá:

- Áno, ale niektoré iba

jeden raz.

Bavia sa dvaja kamaráti:

,,Manželka teraz posledné tri mesiace drží

nejakú brutálnu diétu, chladnička stále prázdna,

už ma to veľmi nebaví."

,,No a má aspoň nejaké výsledky?"

,,Áno, zhodila za tú dobu 15 dkg."

,,No, aspoň niečo, nie?"

,,No, áno, ale ja som zhodil 10 kíl a náš pes

umrel od hladu!"

Rozprávajú sa dvaja

patológovia na Silvestra:

- Ty počúvaj, Jano,

otvoríme toho Huberta?

Móricko píše Ježiškovi:

- Milý Ježiško, mám ťa rád a dúfam, že aj ty mňa. Prines mi na Vianoce motorku.

On mu odpíše:

- Nie, to je drahé.

Móricko mu opäť píše:

- Mám narodeniny hneď po Vianociach, prines mi motorku.

On mu odpíše:

- Nie, to je drahé.

Móricko sa poobzerá po izbe a uvidí Pannu Máriu. A píše:

- Zajal som tvoju matku, výkupné je motorka.
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